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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 27/09/2018.
Ap. πρακτικών 22/2018.
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Απόντες

Παρακαθήμενοι
f/Ϊ κ. Πέτρος Φουτάς

Απόντες
Ο κ. Κυριάκος Ψωματής

Γραμματέας

Μέλος

Θέματα

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και επικύρωση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με αρ
21/2018 και υπογράφηκαν από τα παρόντα μέλη.

2. Ενημέρωση για Ευpωπαικά Κονδύλια

8 Ο κύριος και η κυρία ••••••• , συνεργάτες του ΤΕΠΑΚ
ενημέρωσαν τα μέλη για τα δύο ευρωπαϊκά προγράμματα και τα οφέλη που μπορεί να
έχει η τοπική κοινωνία από αυτά. Ζήτησαν την συμβολή του Κοινοτικού Συμβουλίου για
ενημερωτικές συναντήσεις και με πιθανούς ενδιαφερόμενους. Το συμβούλιο υποσχέθηκε
κάθε δυνατή βοήθεια και παραχώρηση αίθουσας θεάτρου για τέτοιες συναντήσεις.

3. Επιστολές

Τα μέλη έλαβαν γνώση διαφόρων επιστολών και κατόπιν συζήτησης τους ομόφωνα
αποφάσισαν όπως:

3.1 Απαντήσουν θετικά στο αίτημα του ΑΚΕΛ για την παραχώρηση της αίθουσας
του Πολ!ιτιστικού Κέντρου~20/~J8 με εναλλακτική λύση της αίθουσα του
θεάτοοιl. / Λ Λ _ J /L //
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3.2 Την εφαρμογή των αποφάσεων του Κοινοτικού Συμβουλίου για την

καταπολέμηση της ρύπανσης από αυθαίρετες διαφημιστικές πινακίδες και
αναπροσαρμογή του προγράμματος συγκομιδής σκυβάλων κατόπιν της επιστολής του
μέλους, κυρίου Χάρη Στυλιανίδη

3.3 Την διερεύνηση των καταγγελιών του κυρίου ε συνάντηση με
τους άμεσα ενδιαφερόμενους. Εισήγηση του κυρίου Κυριάκου Φουτά να καταγγέλονται
και να εξετάζονται και οι καταγγέλοντες για πιθανές παρανομίες δεν έγινε αποδεκτή

3.4 Δεν εγκρίθηκε το αίτημα των κυρίων •••••••••για την διοχέτευση
των υγρών αποβλήτων τους σε δημόσιο χώρο.

4. Διάφορα Θέματα

Μετά από συζήτηση διαφόρων θεμάτων πάρθηκαν οι ακόλουθες αποφάσεις:

4.1 Διαχείριση δημοσίων χώρων:

Ο γραμματέας κατέθεσε πίνακα με τα τέλη και εισπράξεις από τους δημόσιους
χώρους. Τα μέλη ζήτησαν την άμεση είσπραξη των μέχρι στιγμής απλήρωτων αδειών
-ρήσης των δημοσίων χώρων για το 2018 και επίσης μια τροποποίηση για παραχώρηση

του θεάτρου ( από €300 σε €400 για κάλυψη τους κόστους λειτουργίας). Ο κύριος
Κυριάκος Φουτάς διαφώνησε με τηνν αύξηση του ποσού που αφορά του κόστους
λειτουργίας.

4.2 Εγγραφή δρόμων:

Τα μέλη επανέκριναν το ποσό των 15,000 ευρώ για εγγραφή των δρόμων με αγορά
υπηρεσιών από τεχνικούς συνεργάτες. Η επιλογή θα γίνει μέσα από διαγωνισμό με
έγγραφα και όρους που θα ετοιμάσει η Αναπτυξιακή Εταιρεία της Ένωσης Κοινοτήτων.

4.3 Προϋπολογισμοί 2019:

Ως αρχή ετοιμασίας του Προϋπολογισμού 2019 τα μέλη ζήτησαν να
e1υμπεριληφθούν Οι ΠΙΟ κάτω πρόνοιες για έργα ΠΟυ επιθυμούν να γίνουν κατά το έτος

2019 και είναι τα ακόλουθα:

• Επέκταση πλακόστρωτου
• Παραλιακός πεζόδρομος
• Νέα ράμπα
• Ανακαίνιση παλαιού δημοτικού σχολείου
• Μεταστέγαση γραφείων Κοινοτικού Συμβουλίου-Ιατρείο
• Μουσείο
• Συντήρηση πρασίνων σημείων.
• Μελέτες

ίου τοπική γιορτή Αποστόλου Αντρέας ως
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Αργία για το προσωπικό του Συμβουλίου.

4.5 Εκκρεuούντα Θέματα Γραμματέα

Ο Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη για διάφορα θέματα όπως:

4.5.1 Την πιθανότητα κλεισίματος από την Επαρχιακή Διοίκηση της οδού
«Καψάλι», στην περιοχή Λίμνες, για λόγους ασφάλειας

4.5.2 Την απόρριψη των κλιμάκων του εργατικού προσωπικού από την Επαρχιακή
Διοίκηση και την ανάγκη συζήτησης του θέματος σε επόμενη συνάντηση με τον Έπαρχο.
Ο Γραμματέας επίδωσε σε έκαστος μέλος αντίγραφα των παρατηρήσεων των πρακτικών
που έγιναν από τον Έπαρχο ως επίσης και τις απαντήσεις που έχει ο ίδιος δώσει προς
την Επαρχιακή Διοίκηση για τα θέματα που έχρηζαν διευκρινίσεων,

4.5.3 Την επικύρωση της προσφορά της εταιρείας•••νια την προμήθεια μίας
διπλής καμπίνας αποδυτηρίων παραλίας ύψους 1400 ευρώ και ενός ξύλινου πασάλου με
4 κατευθυντήρια τόξα παραλίας ύψους 380 ευρώ. Η αντίστοιχη προσφοράς της εταιρείας

για τα αποδυτήρια παραλίας απορρίφθηκε επειδή η
4tτροσφερόμενη τιμή της ήταν 3,340 ευρώ,

4.5.4 Την έγκριση του ποσού ύψους 500 ευρώ για διαφημιστικό video της περιοχής
Πισσουρίου

4.5.5 Την παραχώρηση οικονομικής βοήθειας €2,000 στο••Πισσουρίου για το
Φιλανθρωπικό έργο που προσφέρει. .

4.5.6 Για το θέμα της κατολίσθησης στην περιοχή «Λίμνες» ανέφερε τα εξής για :

- - - -- - ----- ---------

a. Την επιστολή που απέστειλε ο Γενικός Γραμματέας του ΑΚΕΛ προς το
Υπουργείο Εσωτερικών υπογραμμίζοντας την μέγεθος του προβλήματος,
ζητώντας ταυτόχρονα εξηγήσεις για τις ενέργειες που έκανε μέχρι τώρα το
Υπουργείο και η κυβέρνηση

b. Την προκήρυξη διαγωνισμού προσφορών για την πρόσληψη ιδιωτών
μελετών για την ετοιμασία μελέτης που θα υποδείξει την τελική θεραπεία
στο πρόβλημα της κατολίσθησης.

e 4.5.7 Επίσης , συνόψισε στα μέλη τις ενέργειες που έγιναν στο παρελθόν για την
δημιουργία αποχετευτικού συστήματος στην Κοινότητας, επαναφέροντας στην επιφάνεια
την ανάγκη ανακίνησης του με τη δημιουργία περιφερειακού αποχετευτικού συστήματος
μέσω του Υπουργείου Γεωργίας, το οποίο έχει ατονήσει εδώ και αρκετά χρόνια.Μάλιστα
υπερτόνισε ότι οι ενδείξεις και οι αποδείξεις μέσω επιστολών των διάφορων τμημάτων
που το Συμβούλιο λάμβανε κατά καιρούς αλλά και της μελέτης σκοπιμότητας που
εκπονήθηκε το 201 Ο από ιδιώτη μελετητή κατέδειξαν την ανάγκη για την δημιουργία
αποχετευτικού συστήματος, που θα εξυπηρετούσε την Κοινότητα μας και τις όμορες
Κοινότητες, που ο συνολικός τους πληθυσμός υπερβαίνει τους 2000 κατοίκ ~
επιφυλάχτηκαν για νέα απόφαση ανακίνησης.
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